



義守大學

114 學年下學期課程期間交通車時刻表

The Bus Timetable between 2026.02.23 and 2026.06.26

※如需搭乘義大客運其他各路線公車，請參考義大客運網站，並使用其他電子票證或多派利用各項優惠專案(如「TPASS 通勤月票優惠方案」)。

If you need to take other routes operated by EDA Bus, please visit the website of E-DA Bus and use prepaid rechargeable contactless smart cards or consider other transportation offers (such as TPASS).

各公車(客運車)資訊：

Bus Information：

▲義大客運各路線班次請上網查詢：

Please scan the QR code for EDA Bus routes and schedules:



▲高雄客運各路線班次請上網查詢：

Please scan the QR code for Kaohsiung Bus routes and schedules:



▲高雄市公車各路線班次請上網查詢：

Please scan the QR code for Kaohsiung City Bus routes and schedules:



▲高雄市公車即時動態資訊 APP 下載：

Please scan the QR code for Kaohsiung City Real-Time Bus Arrival Information App:





義守大學

114 學年下學期醫學院區課程期間交通車時刻表

School Bus Timetable at Medical Campus between 2026.02.23 and 2026.06.26

「96 線公車」班次時刻表(週一至週五發車)

The timetables are for Bus No. 96 from Monday to Friday

校本部發車 Departure	到達醫學院區 Arrival	醫學院區發車 Departure	到達校本部 Arrival
07:30	08:00	08:30	09:00
09:10	09:40	10:10	10:40
13:00	13:30	13:40	14:10
15:30	16:00	16:10	16:40
17:25	17:55	18:10	18:40

A：「醫學院專車」班次時刻表(逢「週二、週四、週五」發車)

A：The timetables are for the shuttle bus departs on Tuesday, Thursday and Friday

校本部發車 Departure	到達醫學院區 Arrival	醫學院區發車 Departure	到達校本部 Arrival
07:30	08:00		
08:30	09:00	09:30	10:00
10:30	11:00	11:30	12:00
12:25	12:55	12:55	13:25
13:30	14:00	14:00	14:30
14:30	15:00	15:40	16:10
16:30	17:00	17:40	18:10
18:10	18:40	18:40	19:10

B：「醫學院專車」班次時刻表(逢「週一、週三」發車)

B：The timetables are for the shuttle bus departs on Monday and Wednesday

校本部發車 Departure	到達醫學院區 Arrival	醫學院區發車 Departure	到達校本部 Arrival
08:30	09:00	09:30	10:00
12:25	12:55	12:55	13:25
18:10	18:40	18:40	19:10



「96 線公車」資訊

The information of the Bus No. 96

校本部搭車地點 The bus stop in the Main Campus	醫學院區搭車地點 The bus stop in the Medical Campus	行駛路線 Driving route	發車日 Departure date
候車亭 The bus stop	醫學院校門口外候車亭 The bus stop outside the main gate of the Medical Campus	校本部 ⇄ 大社 ⇄ 醫學院區 The Main Campus ⇄ Dashe ⇄ The Medical Campus	週一至週五(例假日不發車) Monday to Friday (Stop running on holidays)

「醫學院專車」資訊

The information of the shuttle bus running between the Main Campus and the Medical Campus

校本部搭車地點 The bus stop in the Main Campus	醫學院區搭車地點 The bus stop in the Medical Campus	行駛路線 Driving route	發車日 Departure date
候車亭 The bus stop	教學大樓 c 棟 Teaching Building C	校本部 ⇄ 醫學院區 The Main Campus ⇄ The Medical Campus	A：週二、四、五 Tuesday, Thursday and Friday. B：週一、週三 Monday and Wednesday

*藍字班次為 **96 線** 客運公車，發車時間為週一至週五，搭乘注意事項如下：(發車時刻仍依義大客運官網為準)

校本部至醫學院區的班次，請搭乘後，於醫學院校門口外候車亭下車。

醫學院區往校本部的班次，請至醫學院校門口外候車亭上車。

欲搭乘的同學請至大門警衛室登記領取車票後，方可搭乘。若上學期已領用 96 線專用車票的同學，在本學期仍能繼續使用，不用另外更換。

*The timetables in **Blue** are for **Bus No. 96** from Monday to Friday(which is subject to the timetable released on the website of EDA BUS) :

Passengers from the Main Campus to the Medical Campus should get off the bus at the bus stop outside the main gate of the Medical Campus.

Passengers from the Medical Campus to the Main Campus should get on the bus at the bus stop outside the main gate of the Medical Campus.

Students must register and collect bus tickets at the Security Station near the gate before taking the bus. Students who have collected the tickets for Bus No. 96 in the previous semester still can use them to take the bus.

▲黑字班次為義守大學校本部往返醫學院區師生專車，搭乘注意事項如下：

1. 搭乘醫學院區師生專車請出示學生證或教職員工證，可免費搭乘，未出示者禁止搭乘。
2. 本校專車只服務本校教職員工及學生，不對外開放。
3. 遇重大天然災害【如地震、颱風或...】，經高雄市政府頒佈停課時，專車停駛。
4. 上述班次若有變動，將會另行公告周知。

▲The timetables in black are for the shuttle bus running between the Main Campus and the Medical Campus.

1. Please show your student ID card or faculty/staff ID badge to take the shuttle bus free of charge. Those who fail to show the student ID card or faculty/staff ID badge are not allowed to take the shuttle bus.

2. The shuttle bus is available only to faculty members, staffers, and students of ISU.

3. The shuttle bus will stop service entirely when the Kaohsiung City Government announces that schools are closed due to major natural disasters (e.g. earthquakes and typhoons).

4. Any changes to the aforesaid timetable will be announced separately for riders' information.

